

基督教宣道會錦綉幼稚園/幼兒學校通告 (第21 / 22-008號)

有關公眾假期及8至9月份生日會安排事宜

敬啟者：

本校於 2021 年 9 月 20 日(星期一)舉行中秋節晚會，9 月 21 日(星期二)補假及 9 月 22 日(星期三)為公眾假期(中秋節假期)，共放假兩天。

另於 2021 年 9 月 24 日(星期五)為 8 至 9 月生日之學生舉行生日會，學生可穿著便服回校，只需攜帶空書包、內盛水樽、工作袋及體溫表回校備用。

此 致

貴 家 長

基督教宣道會錦綉幼稚園/幼兒學校



校長： 林琮美 啟
林琮美

2021 年 9 月 16 日

C. & M. A. Fairview Park Kindergarten/ Nursery School Notice(20/21-56)

**Regarding public holidays and birthday parties from August to
September**

16th September, 2021

Dear Parents :

Our school will hold the Mid-Autumn Festival Gala on 20th September, 2021 (Monday), 21st September (Tuesday) and 22nd September (Wednesday) are public holidays (Mid-Autumn Festival holiday), a total of two days off.

In addition, Our school will hold a birthday party on 24th September, 2021 (Friday) for students with birthdays in August to September. Students can wear casual clothes and only need to bring their schoolbag with a water bottle, homework file and the temperature record book back to school.

Yours sincerely,



Helen Lam
Lam King Mei Helen
The Principal